
                    
 

     

 

Vragen over ontsluiting camping De Weyert in Rolde 

 

Camping De Weyert in Rolde is vorig jaar verkocht en wordt - zoals de plannen 

er nu uitzien - grotendeels omgezet in een recreatiepark met 46 

recreatiebungalows. Daarover zijn inmiddels ook gesprekken met 

buurtbewoners geweest.  

Uit een gesprek dat de PvdA onlangs had met omwonenden is ons gebleken dat 

er zorgen bestaan over de ontsluiting van het recreatiepark. Daarbij gaat het over 

de verkeersveiligheid. 

De camping is altijd  bereikbaar geweest vanaf de Stationsstraat via  het van den 

Muyzenbergpad. Dat betekende dat ook het motorische verkeer zich over een 

afstand van plm. 100 m. over dat fietspad moest voortbewegen. Het fietspad is 

ter plekke een zeer druk bezocht knooppunt van wandel- en fietsroutes. 

Direct omwonenden weten - beter dan wie ook - dat dat in de loop der jaren 

regelmatig heeft geleid tot gecompliceerde verkeerssituaties, ongevallen en/of 

(bijna) aanrijdingen.  

Naar verluidt blijft de toegang/uitgang van het recreatiepark in de nieuwe 

plannen op dezelfde plaats. Dat betekent volgens omwonenden dat de kans 

onbenut blijft om de verkeerssituatie  te verbeteren. 

 

De PvdA vindt het belangrijk dat de gemeente de problemen rond de ontsluiting 

van het recreatiepark grondig analyseert en daarbij alle mogelijke alternatieven 

in het onderzoek betrekt.  Het argument dat ons ter ore kwam dat b.v. ontsluiting 

via De Slokkert geen optie is in verband met de draagkracht van de ondergrond, 

verbaast ons.  

 

 Vragen: 

 

1. Is het u bekend dat de ontsluiting van De Weyert een verkeersonveilige 

situatie is en dat zich daar in verleden regelmatig (bijna)ongevallen met  fietsers 

hebben voorgedaan ? 

 

2. Is de ontsluiting van het recreatiepark bij de toetsing van het plan grondig 

door u bestudeerd ? Zo ja, wat zijn uw bevindingen ? 

 



3. Zijn daarbij alternatieven onderzocht, b.v. het creëren van een in/uitgang aan 

de zijde van De Slokkert, danwel verbetering van de overzichtelijkheid van het 

fietspad ter plekke ? Zo, ja, welke ? 

 

4. Bent u bereid om nader overleg te voeren met direct omwonenden over  

verbetering van deze verkeerssituatie ? 

 

5. Bent u bereid om zonodig opnieuw in overleg te treden met de 

eigenaar/exploitant om tot een betere oplossing te komen ? 
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